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Wlocfawek 10. 11.2022r.

DanielTobjasz

Radny Rady Miasta Wloclawek

52.P.

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoctawek

W imieniu mieszka6c6w, zwracam sig z uprzejm4 proibE o zabezpieczenie Srodk6w

finansowvch w budiecie Miasta wloctawek w 2023 roku na wymianq pozostalej starej nawierzchni

alejek na nowE znajdujlcQ w Parku im. wladyslawa tokietka. Z uptywem czasu powstale tam

nier6wnoici utrudniaj4 poruszanie siQ starszym osobom oraz dzieciom. Park to miejsce w kt6rym

mieszkancy naszego miasta chetnie spgdza.iE czas calymi rodzinami, dlatego tez proszq o pozytywne

rozpatrzenie mojej prosby.

Z powa2aniem.
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